

Date: August 24th, 2025



التاريخ: 24 أغسطس 2025

Circular No: 9AY 2025-26

Subject: Important Update Summer Projects, ID Cards & First Week Dismissal Procedures

Dear Parents and Guardians,

We are delighted to share that our intensive summer maintenance and improvement projects are now 98.9% complete. These projects were carried out to enhance our facilities, add new areas for students to play, and expand opportunities to enjoy sports. We are excited for our students to benefit from these upgrades during the new academic year.

Please note that the gymnasium will remain out of bounds during the first week of school to allow the new flooring surface to dry completely.

Dismissal Procedures:

- First Week: Parents are kindly requested to collect their children directly from their homeroom teachers at the end of the school day.
- Second Week: Once the gymnasium is ready, Lower Elementary students will be dismissed from the gymnasium. Detailed procedures for this will be shared with you prior to implementation.

ID Card Distribution and Parent Access:

Parents' ID cards will be distributed in the Exam Hall starting from Monday, August 25th, 2025. This will ensure smooth movement and comfortable access for parents. We have also cleared the area behind the reception to provide sufficient space for entry and waiting.

Thank you for your cooperation and support in ensuring a smooth and safe start to the school year.

Yours sincerely, Dr. Antoinette Brown **Principal Director**

السّادة أولياء الأمور الكرام، تحيّة وبعد

يسعدنا أن نبلغكم بأن مشاريع الصيانة والتطوير المكثفة الة نُقِّذت خلال فترة الصيف قد تم إنجازها بنسبة .98.9% وقد شمل هذه المشاريع تحسين المرافق، واضافة مساحات جديدة ليستمتع بها الطلاب في اللعب وممارسة الأنشطة الرباضية. ونحن قة بأن أبناءكم سيستفيدون من هذه التحسينات خلال العام الدراسم

نود التنويه إلى أن الصالة الرياضية ستبقى خارج نطاق الاستخدام خلال الأسبوع الأول من الدراسة، وذلك لإتاحة الوقت الكافي لجفاف الأرضية الجديدة بشكل كامل.

إجراءات الانصراف:

- الأسبوع الأول: يرجى من أولياء الأمور استلام أبنائهم مباشرةً من معلى الصفوف (المعلمين الرئيسيين) في نهاية اليوم الدراسي.
- الأسبوع الثاني: بعد جاهزية الصالة الرياضية، سيتم انصراف طلاب المرحلة الابتدائية الدنيا من الصالة الرباضية. وسيتم تزويدكم بالتفاصيل الخاصة بالإجراءات قىل ىدء تنفىذها.

توزيع بطاقات الهوية ودخول أولياء الأمور: سيتم توزيع بطاقات أولياء الأمور في قاعة الامتحانات ابتداءً من يوم الاثنين 25 أغسطس 2025. كما قمنا بتفريغ المنطقة الواقعة خلف الاستقبال لضمان توفير مساحة كافية لدخول أولياء الأمور و انتظارهم بكل راحة وانسيابية.

شاكرين لكم تعاونكم ودعمكم الدائم لضمان بداية سلسة وآمنة للعام الدراسي.

> وتفضلوا بقبول فائق الاحترام، الدكتورة أنطوانيت براو



